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Rudu Miejska w Jgdrzejowie ptzyigla kandydaturg radnego Roberta I*uka na sekretarza

4d.2.
Proponowany porz4dek obrad:
1 . Otwarcie sesji, stwierdz
z'pov:na"i.i.iliJ;;;i"quomm'powolaniesekretarzaobrad'

). lr-^j"r: 
protokol6wz poprzednich sesji.+. Lap:,n.anra r rnterpelacje radnych.

I )nlwozganie z p.racy Burmishza migdzy sesiami.o. lnlormacja o realizacii uchwal rady 
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poprz"-dni"t ,"rli.7. Informacja o rcalizacTiinterpelacjiiz;prt*, 
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jednostki budZetowej pod nazwq,,Administracja i obsruga,,
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Jgdrzej6w oraz ich wydzierZawiania lub najmu na okres dluzszy niz trzy lata, za okres od 1
paLdziemika2009 roku do 30 wrzeinia 2010 roku.

20. Informacja o oSwiadczeniach majqtkowych.
21. Rozpatrzenie wynik6w przeprowadzonej przez Komisjg Rewizyjnq Rady Miejskiej

w Jpdrzejowie, kontroli Plywalni Miejskiej w JEdrzejowie z zakress dochod6w i kosnlw za
2009 rok.

22. P rzy j gcie zaleceri pokontrolnych.
23. Odpowiedzi na interpelacj e.
24. Sprawy r62ne.
25. Zamknigcie obrad.

Radny Adam czajor w imieniu Komisji Gospodarki Komunalnej i porz4dku publicznego
wnioskuje o wycofanie projektu uchwaly w sprawie przeznaczenia do sprzedazy
nieruchomosci komunalnej - pkt I0 porz4dku obrad. Dzialka nr 429 w obr 5 miasta
JEdrzejowa nie jest zbgdna dla gminy, poniewa2 Leiry wzdhtz rzeki Murawki i w przyszlodci
moznatam zrobi6 ci4g pieszo- rowerowy.

Burmistrz Marcin Piszczek .uwaiza, ze propozycja zmian w porz4dku obrad pozostaje
w kompetencji Burmistrza. Burmistrz po uwagach komisji nie zdecydowal sip na foprawkg
w porzqdku obrad. Je2eli Rada uzn4 Ze to jest niewlaSciwie przygotowana uchwala lub radni sig
z ntqnie zgadzajau decyzja zapadnie w glosowaniu nad uchwal4.

Radny Adam czajor powiedzial, ze je2eli Burmistrz nie chce wycofa6 tej uchwaly,
w takim razie zloZy wniosek o odrzucenie uchwaly w calosci. Na pyanie przewodnicz4cego
Rady, czy radny nie sklada formalnego wniosku o wycofanie z porz4dku obrad, pan ciajor
powiedzial, 2e zlo2yl formalny wniosek o wycofanie z porz4dku obrad. Je2eli pan Burmistrz
jako rvnioskodawca nie chce wycofai tej uchwaly, radny nie wie, czy Rada moZe wy cofa6. Je2eli
tak, to radny sklada formalny wniosek o wycofanie.

Radca prawny wieslaw zagala potNredzial, 2e w jego ocenie nie moZe. proiekt uchwalv
przygotowal Burmistrz i Burmishz jest kompetentny 2eby go wycofat. 

-

Przewodnicz4cy Rady powiedzial, ze praktyki tej Rady byly inne i niejednokrotnie
glosowano w ten spos6b.

Przewodnicz4cy Rady o godzinie 10r0 oglosil przerwp trwaj4ca do godziny 1020.

Radny Czajor podtrzymal wniosek o wycofanie z porz4dku obrad punktu 10.
Rada Miejska przystqpila do glosowania nad wnioskiem radnego Czajora:

W glosowaniu wziglo udzial 19 radnych.
Z a - 4
Przeciw -  l t
Wstrzymalo sig - 4
Wniosek nie zostal przyjgty.

WiEcej uwag nie zgloszono.

Porzqdek obrad pozostal w wersji przedstawionej przez przewodnicz4cego Rady.

Ad.3.
Nie zgloszono uwag do protokol6w:

1. Nr LXIVl0 z dnia 23 wrze6nia 2010 roku,



2. Nr LXIIV10 z dnia23 wrzeinia 2010 roku,
3. Nr LXIV/IO z dnia 8 paZdziemika 2010 roku.

Protokoly zostaly PrryjPte.

Ad.4 .
1. Radny Jan Adamus powiedzial, 2e w porz4dku obrad sesji znajduje siE uchwala

w sprawie udzielenia Gminie wilk6w i Gminie Bogatynia pomocy finansowej zwiqzanei
z usuwaniem skutk6w powodzi. Radnego cieszy, 2e taka uchwatra jest w porz4dku obrad.
Lepiej zapobieg a6 niz p62niej likwidowa6 skutki klpsk zywiolowych. Pan Adamus
zwraca siQ do Burmistrza, aby w przyszlorocznym bud2ecie uj{ Srodki potrzebne
na \{ykup grunt6w i sporz4dzenie projektu dla budowy zbiornika malej retencji
w miej scowoSci ChwaScie.

2. Radny Grzegorz KuSmierz podzigkowal za ustawienie przystanku w miejscowo{ci
Skroni6w.

3 . Radny Grzegorz KuSmierz powiedzial, 2e w zvJiqzk:u z provr'adzonQ inwestycj q na ulicach
przemyslowa - Reymonta bardzo szybko zostal zdjQty stary chodnik, kt6ry nadawal siE
do uZltku. Kilometr chodnika zostalo zdjgte, roboty sQ przer)'wane' dzieci chodz4 po
drodze, co s,tr^rafla zagrozenie bezpieczeistwa ruchu.. Radny prosi, aby Burmistrz
zwr6cil sip do wykonawcy, aby w miarg szybko przyst4pil do prac i ten chodnik
odbudowal. Trzeba bylo nie zdejmowa6 calego chodnika i robii po trochu.

4. Radny Adam Czajor przypomnial, 2e zuryacal sig z prosbq o ustawienie lawek przed
ko6ciolem Sw. Tr6jcy na ul. Jana Pawla II. Radny ponawia ten wniosek na prodbg
starszych mieszkaric6w Sr6dmie5cia.

5. Radny Adam Czajor pr4pomnial, 2e stawial wniosek o podwyZkp dla pracownik6w
ZUK; dostal odpowiedZ, kl6ra go nie satysfakcj onuj e, poniewaz nie chodzi o dotacjq,
chodzi o urealnienie stawek.

6. Radny Adam czajor poinformowal, 2e ztozy\ wniosek na dziennik do Burmistrza
o sporz4dzenie projektu uchwaly w sprawie zakazu produkcj i i sptzedaly dopalaczy
na naszym terenie. Radny nie otrzymal odpowiedzi i p1ta, jak ta sprawa wyglqda.

7. Radny Robert IGuk zapylal, kt6re plac6wki oSwiatowe z naszei gminy przyst4pily
do programu Kid Smart, w lamach kt6rego UE wsp6lnie z MEN przekazuje nieodplatnie
zestawy komputerowe dostosowane dla dzieci w wieku 3 - 7 lat, wraz ze szkoleniem d1a
nauczycieli. Radny p1'ta, kt6re plac6wki zlozyly sw6j akces do tego konkursu.

8. Radny Robert Kruk powiedzial, 2e na niedawno wyremontowanym budynku Szkoly
Podstawowej nr 2 odpada tynk, odstaj4 rynny' Radny pt4a, czy bylo to zglaszane do
wykonav/cy w ramach gwarancji, czy byla powolana jakad komisja w celu
z'"veryfikowania tego?

9. Radny Robert Kruk powiedzial, 2e w sprawie wodoci4gu na ul Kieleckiej zwr6cili siq
do niego mieszkaricy, kt6rzy od roku prosz4 Burmistrza o przeptojektowanie wodociqgu
przechodz4cego przez iednq z dzialek, na kt6rej trwa budowa domu jednorodzinnego.
Wedlug projektu wodoci4g mialby tam byi zlikwidowany, a zasilanie w wodE mialoby
byi ze studni glgbinowej znajduj4cej siq na dzialce. Radny p1'ta, czy Burmistrz robi cod
w tym kierunku, a je6li tak, to co, i jakie sq dalsze plany.

10. Wiceprzewo dniczqcy Rady Pawel Olszak zapytal., czy Zaklad Wodoci4g6w prowadzi
wymiang wodomierzy, czy robi to sam, czy zlecil to jakiejS firmie. Zwr6cily siE do Pana
Olszaka pewne osoby, poniewaZ 26 pa2dziemika pewien pan przedstawil siE, 2e
reprezentuje jak4d firmg i 2e ma zlecon4 wymianq wodomierzy ptzez ZWLK.
Zachowryat siE dosyi ntegrzecznie m6vi c,2e czy siq to komu3 podoba, czy nie, to i tak
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wymieni, bo uplynglo 5 lat. Pan Olszak py.ta, czy takie dzialania s4 prowadzone przez
Zaklad. Na stronie intemetowej nie ma komunikatu w tej sprawie. Moze to jest jakiS
naci1gacz i naleZy poinformowad organy Scigania?

il.Radny Stanislaw Hatys poinformowal,2e po raz trzeci w ostatnim okresie czasu
w miejscowodci Ksi4ze-Skroni6w zostaly uszkodzone znaki drogowe i slupki, kt6re
w okresie zimowym wytyczajq drogq. Radny prosi, aby przed okresem zimow;,rn usun46
uszkodzenia. Fakty zniszczenia zostaLy zgloszone Policji oraz w UtzEdzie Miejskim.

12. Radny Stanislaw Hatys poinformowa\, 2e mieszkaricy Ksi4ze-Skroniowa w ramach
funduszu soleckiego na 2010 rok zaplanowali budowg oSwietlania na tym odcinku, gdzie
s4 niszczone znaki. Radny wnioskuje, aby w budZecie na 2011 rok dofinansowad budowg
oiwietlenia.

13. Radny Krzysztof Swlettit< zapytal, czy zostal ju2 przeprowadzony przetatg na zimowe
oddnieZanie dr6g. Je2eli tak, to radny prosi o poinformowanie, kto zostal wyloniony
i zajak4 kwotq.

14. Radny Teodor Kot odno6nie kolejno6ci zimowego utrzymania dr6g powiedzial, ze ztego,
co siE orientuje, to kolejno66 obowi4zuje na terenie miasta, a na terenach wiej skich
od3nie2anie odbywa sig na zgloszenie. W ubieglym roku mieli3my przyHad, gdzle
na terenach wiej skich mieszkaricy praktycznie sami sobie od$nie2ali drogi dojazdowe.
Radny wnioskuje, aby kolejnoSd odSnieZania obowiqzywala nie tylko na terenie miasta,
ale r6wnie2 na terenach wiejskich; Zeby to sig nie odbywalo na zgloszenie, jak w roku
ubieglym: kto pierwszy zglosil, ten pierwszy mial odinieZone. Co z innymi rejonami
gminy, z innymi miejscowo6ciami? W tej chwili wsie praldycznie staj4 siE sypialniami
i kaZdy chce z tej sypialni dojechai do pracy. Radny apeluje o ustalenie kolejnoSci
i wylonienie firmy, kt6ra bgdzie miala sprzgt do dyspozycji, aby do godziny 6 - 7 drogi
w calej gminie byly odSnie2one.

15. Radny Teodor Kot powiedzial, 2e w miejscowoSci Mnich6w przez drogp E-7 s4 dwa
przejicia d1a pieszych. W tej chwili jest realizowany odcinek chodnika od cmentarza
w stronQ koSciola. Radny prosi, aby Burmistrz wyst@il z zapytaniem do Krajowej
Dyrekcji, czy nie ma moZliwo6ci w okolicach Mnich6w - ZakoSciele usytuowania
jeszcze jednego przejSci4 aby mieszkaricy nie musieli sig cofai o 300 metr6w w stronQ
ko$ciola id4c w kierunku cmentarza.

16. Radny Teodor Kot odnoinie podjptej uchwaty w sprawie sprzedu2y ZDZ nieruchomoSci
powiedzial, 2e nieruchomoSt zostala przez tzeczoznawcQ oszacowana na 430 000 zl.
Odbyly sig roznowy - a1e nie ma z nich 2adnej dokumentacji - migdzy kierownictwem
ZDZ aUrzpdem, gdzie cena wyjSciowa zostala podwyZszona do 550 000 zl. Radny p1ta,
dlaczego blokowany jest zakup po cenie szacunkowej.

17. Radny Teodor Kot powiedzial, 2e od paru lat pobocza przy drogach gmirurych nie s4
utrzymlnvane, pozarustaly chwastami, a drogi sig zra42aj4 Pobocza nie s4 niweiowane.
Radny prosi o systematyczne zgamianie poboczy i koszenie traw.

18. Radny Teodor Kot przypomnial, 2e na ostatniej sesji pytal Burmistrza, czy bgdzie
przygotow).wal dokumentacjg przyszlodciow4 na nastepny dok do PROW. Otrzymal
odpowiedZ, 2e planowany jest dodatkowy nab6r wniosk6w. Radny nie o to pytal; wie,
zejest planowany dodatkowy nab6r wniosk6w. Radny p>ta, czy gmina bEdzie
przygotowana, aby takie wnioski zloZyi.

19. Radny Teodor Kot powiedzial, 2e wie, i2 Urz4d Miejski prowadzi selektywn4 zbi6rkg
odpad6w, ale pozostale odpady w dalszym ci4gu se odpadami niesegregowanymi. Koszty
skladowania tych odpad6w sq doSi wysokie, a oplata za drodowisko bgdzie wzrastai.
Radny otrzymal odpowiedZ, 2e w dwietle obecnych regulacji prawnych zaktp nz4dzeft

4
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do segregacji odpad6w nie jest uzasadniony' Radny plta' jakie to regulacje prawne

blokuji zaf<'up urz4dzenia do segregacji odpad6w'

20. Radna Janina Szreniawa poa"ietti*ulu Burmistrzowi Piszczkowi' kt6ry siQ ptzyczynil

do zakoirczenia budowy ,,6;til; w Gimnazjum nr 1' Nie przecinal wstqgi' ale radna siQ

Dostara, aby przeci4l na ul' Jana Pawla II'

Uwag nie zgloszono.

Uwag nie zgloszono.

Ad.7 .
Uwag nie zgloszono'

Ad.8 .
PrzewodniczqcyRadyPawelBlaszkiewiczodczytatrlzasadnieniedoprojektuuchwaly.
Radny Teodor f"t 

- 
p"*i"a"iul, ze Komiija Bud2etu i Mienia Komunalnego

przeglosowala wniosek, i -#";;;;je' z" n*ii"tt1 zglosi autopoprawkq' Poniewa:Z tej

autoooprawki nie ma w,-r"ri" A;;;i sod""to pan Kot zglasza wniosek, aby w $.3 pkt 2

##;i;;;;1-";i;,t;,*i; dla -oddzial6w 
pnedszkolnvch prowadzonvch przv

niepublicznych szkolach podsiawowych przyznawana jest na ka2dego ucznia w wysokoSci

ffi;;"'il;6t; 
- 
ustatonycH * boiz""i" Gminy rvydatk6w bie24cvch ponoszonvch

w oddzialach przedszkolnych przy szkolach .podstawowych 
prowadzonych przez Gminp

;d;;;j6; ; przeticzeniu ou'j"do"go tt"'oiu ' tym. Le na ucznia niepelnosprawnego

w wysoko6ci lnvoty przewidzia'nej n"a niepelnosprawnego ucznia. przedszkola w czpSci

Hili;;;ilil;qi "ga""i'"-t'iv-v**ii 
q-i"^S^*tie Jedrzej6w"'.z'miana polega na

zapisie, co do wysoko6ci Aoni*'to**iu z 7i io 100 %' Pan Kot uzasadnil to nastqpuj4co:

#JiiG 
"rr"*o.i 

tomisji, il^""w" 1,2i,*t w rriepublicznych oddzialach przedszkolnvch maj.

byi dyskyminowane' a *-lOaZi"f""ft publicznych .majq mie6 finansowanie w 100 %?

wszvstkie dzieci sq n*r", .i'r-iiitii""v"n, czy z niepublicznych plac6wek. st4d wniosek'

aby dotacja byla w 100 %' ,  - .  -^^1.^^-^^.,  +-Li- i  "r,Butmistz Marcin Piszczek powiedzial' z9 jest zaskoczony takimi slowami'

2e ktokolwiek dyskyminuje lJJf."f*i"t dzieci. Komisia Bud2etu szczeg6lnie powirura

do1o2y6 uwagi ao pr""*uito**i" *Va"*01'. {Ore 
ponosi-- gmina 1 oddzialach

przedszkolnych. w plac6wtcaih puuii"rnv"t zatrudnienie nauczycieli odbywa siQ w oparciu

:'ilrt**;*y" \ela, gdzle ti ui*a"" tiv*nt limity finansowe i bardzo jasno okre{lone

wvdatki, kt6re ma poniese grlina na place' w zaleZnoSci od stopnia awansu zawodowego

;i#;;il. 
'pil;ri- 

szk6l 
-,ii"pulii"rnv"rr 

jest duzo. _ wieksza elastycznosd- _w zakresie

;i::i;;;i;p."""*r1"* i 
"""!#i"ri.'eudzet.na 

2010 rok bez dotacji dla Niepublicznej

;;ililild;;".i * s-ti" io 8ti gii a' na oddziahv przedszkolne' w tvm na place 866 812

)i, .J u*"*f ss l" *yaafti; 
"" 

oiaAuty przedszkolne -w szkolach publicznych. Na wvdatki

tzeczowew oddzialach p-J;;;;y"h.i"it is roo zt. -] %. Gdzie tutaj jest dvskvminacja?

Prawda iest taka, ze wydatki;G;" ;"*'; Niepubliczna Szkola Podstawowa w Brusie na place

ffi.#i;fi; ^"e" *:r"i ir'tolu.t, puuti""nych. proponowana dotacja.dla oddzial6w

przedszkolnych wryn7ka z t"go', i te szkoty maiq nt2sze wydatki w zakresie zatrudniania

;;;;;;G; Taka miala uv? ottttio*se ita g;inv i takie bvlo zaloaenie' 2e powstai4ce

ii""i*i.j- "s*i","*" 
niepubiiczne zdejmuja z gminy.pewien obowi4zek i cigzar ustawowy

wynikaj4cy z karty 
"u""ry"l.iu' 

l"t *iaae' to- bardziej dyskryminowane bEdq dzieci
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z oddzial6w publicznych korzystajqce ze szk6N wiejskich. W tym roku w szkolach publicznych
jest 265 dzieci. Na przysz|y rok bEdzie 380 dzieci. To wszystko, co radni podejmq dzisiaj
przelo2y signa zalo?eniabtdzetu, kt6ry bQdzie skladany do RIO do 15 listopada.
Dotacje dla oddzial6w przedszkolnych na 2010 rok ksztaltuj4 sig nastgpuj4co:

F d1a niepublicznej szkoly na24 dzieci - 62 027, 52 A.;
F Szkola Podstawowa nr 2 - 68 000 zl.,
F Wggleniec - 40 044 zl.,
)  SPnr4-61 300 - najeden oddzial,
F l-ysak6w - 43 447 zl.,
F Mnich6w - 69 236 zl.,
F SP Piaski - 77 125 zl. - z jubileuszem,
F SPRak6w-68931 4 .
To nie jest kwestia populizmu i m6wienia, 2e ktokolwiek jest dyskryminowany - bo nie jest'

NaleZy pamiEtal,2e zalo2eniem szkoly niepublicznej jest odej3cie od zatrudniania w trybie
okeSlonym w Karcie nauczyciela, a gmina zatrudniaj4c w oparciu o KartE nauczyciela nie ma
takich moZliwoSci, nie ma moZliwoSci negocjowania, czy udzielenia innego wynagro dzenta, niz
okeslone w ustawie r rozporzqdzeniach. W kwocie dotacji jest tylko 2 o/o na rzecz6wkQ - to
bardzo niewiele. Przysz\y rok bgdzie jeszcze cigZszy, bo jest ponad 100 dzieci wiEcej
w szkolach publicznych w oddzialach przedszkolnych.

Radny Jan Adamus powiedzial, 2e ustawodawca m6wi, iz dotacja dla niepublicznych
przedszkoli przysluguje na kaZdego ucznia w wysokoSci nie nizszej niz 75 oh. Burmistrz
proponuje w wysokodci r6wniej 75 %. Radny vwaia, 2e jest to dyskryminacja tych dzieci.
Burmistrz m6wi o oszczgdnoSciach. OszczEdnoSci s4 i to ewidentne, bo budzet d1a
Niepublicznej Szkoly Podstawowej w Brusie na 2010 rok zamkn4l siE kwotq okolo 290 000, zaS
najnizszy bud2et szk6l prowadzonych przez gming, gdzie liczba dzieci jest podobna wynosi
609 000 - nie ma przypadku, 2eby kwota byla ponizej 600 000 zl. Rachunek jest prosty.
Podejmujemy corocznie uchwalq o wsp6lpracy gminy z organizacjami pozarzqdowymi. Jaka to
jest wsp6lpraca w proponowanej uchwale skoro dotacja dla oddzial6w przedszkolnych jest na
poziomie minimalnym do jakiego zobowiqzuje ustawodawca. Dzialania ludzi w Srodowisku
naleZy wspomagai i wspierai.

Burmistrz Marcin Piszczek przypomnial, ze dyskusja nie dotyczy kwestii szkoly
niepublicznej tylko oddzial6w pzedszkolnych. Jak wida6 radny zmiena do tego, aby
w zawoalowany spos6b, zwigkszajqc kwotE dofinansowania do oddzialu przedszkolnego
zwiEkszyc budzet szkoly. Burmistrz m6wi o faktach, nie ulega emocjom i nie ma zamiaru kl6ci6
sig o to, jak jest sporzqdzona uchwala w sprawie wsp6lpracy z organizacjamt pozarz4dowymi.
To s4 dwie r62ne sprawy i mieszanie ich tutaj jest co najmniej nie na miejscu. Burmistrz
w swojej wypowiedzi odni6sl siE do wydatk6w na oddzialy przedszkolne, wydatk6w, kt6re
Gmina Jgdrzej6w ma w perspektywie, bo na razie jest Szkola Niepubliczna w Brusie, ale jutro
to moze byi kolejna szkol4 mogq byi kolejne oddzialy przedszkolne i kolejne przedszkola.
Zwigkszajqc dotacje do 100 % nie zwipksza siE wydatk6w na place - trzeba byi tego
Swiadomym - zwiEksza sip na rzecz6wkg, kt6rej nie ma w szkolach prowadzonych przez gminq.
Prawie polowa bud2etu oSwiaty pochodzi z dochod6w wlasnych gminy, bo miEdzy innymi nie
przeszla rcorganizacja sieci plac6wek o5wiatowych. Kolejna Rada stanie przed dylematem, co
w zarnian za to. W kolejnych latach wydatki na oSwiatE bgdq rosly i to bardzo szybko.

Radny Teodor Kot zgadza sig z Burmistrzem, ze szkoly prowadzone ptzez
stowarzyszenia majq mniejsze koszty wlasne, poniewaz nauczyciele s4 tam zatrudnieni na
umowy o pracg a nie na podstawie Karty nauczyciela. Zwr6cil jednak uwagg na to, 2e w 20ll
roku wedlug zaLo2ehDyrektora Robaka Brus oftzyma 53 000 czyli prawie o I 0 000 mniej. W tej
chwili na jedno dziecko otrzymywal 3 445 zt., a w roku nastEpnym otrzyma 2 584. Wynika to ze



zwigkszonej iloSci dzieci w 2011 roku. To radni decydujq o wielko3ci budzetu dla o6wiaty. Pan
Kot poprosil radych o przeglosowanie wniosku Komisji Budzetu.

Wigcej uwag nie zgloszono.
Rada Miejska glosowala na wnioskiem, aby w $ 3 pkt 2 otrzymal brzmienie: ,,Dotacja

dla oddzial6w przedszkolnych prowadzonych przy niepublicznych szkolach podstawowych
przyzn wan jest na kaidego ucznia w wysokoSci r6wnej 1007o ustalonych w budiecie
Gminy wydatk6w bie2qcych ponoszonych w oddzialach przedszkolnych przy szkolach
podstawowych prowadzonych przez Gming Jgdrzej6w w przeliczeniu na jednego ucznia
z tym, ite na ucznia niepelnosprawnego w wysokoSci lffoty przewidzianej na
niepelnosprawnego ucznia przedszkola w czg6ci o6wiatowej subwencji og6lnej
otrrymywanej przez Gming Jgdrzej6w".
W glosowaniu wziglo udzial 18 radnych.

-  1 1
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 7
Wniosek zostal przyj€ty.

Wiceprzewodniczqcy Rady PaweL Olszak odc41'al projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziglo udzial 20 radnych.
Rada Miej ska w JEdrzejowie powzigla uchwalQ nr LXY/449110 w spra\Mie trybu

udzielania i rozliczanta dotacji dla niepublicznych szk6l podstawowych, gimnazj6w, przedszkoli
i innych niepublicznych form wychowania przedszkolnego prowadzonych na terenie Gminy
Jgdrzej6w przez osoby ftzyczne lub osoby prawne inne niZ jednostki samorz4du terytorialnego
oraz trybu i zakresu kontroli prawidlowoSci ich wykorzystywania, nastEpujqcq iloSciq glos6w:

-  1 l
Przeciw - 4
Wstrzymalo sig - 5
Ajchwala nr LXV /449/10 w zaNaczeniu do orotokoh.r/.

Ad.9.
Przewodniczqcy Rady Pawel Blaszkiewicz odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odc4tal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziplo udzial 20 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powziEla uchwalE nr LXV/450/10 w sprawie utworzenia

jednostki budZetowej pod nazwA ,,Adminishacja i Obsluga" i nadania statutu jednostce,
nastgpuj 4cq iloSci4 glos6w:
Z a - 2 0
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0
/Uchwala nr LXY/450/L0 w zalaczeniu do orotokoh./.

Ad. 10.
Przewodnicz4cy Rady Pawel Blaszkiewicz odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
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Radny Grzegorz Kuimierz powiedzial, Ze coraz wigcej ludzi prowadzi aktywny tryb
2yc1a, cale rodziny leZdZqrowerami i dlatego radny lweuiL4 ze nie nale2y tej dzialki sprzedawa6
mydl4c perspektywicznie i kiedyS zrobii Scie2kg rowerowq.

Radny Adam Czajor utoZsamia sig z tym, co powiedzial radny KuSmierz. Sprzedaje sig
raz. Bylby to pigkny ci4g. NaleZy popatrzel, ile ludzi chodzi ulic4 Przypkowskiego. Taka
Sciezka pieszo-rowerowa nie musi powsta6 teraz, ale nie mo2na blokowai tego nastEpnej radzie.
Sprzeda6 zawsze mozna. W tej chwili nie weZmie sig niewiadomo jakich pienigdzy za to,
a wiadomo, 2e nieruchomoici nie p6jd4 w d6l tylko do g6ry. Nie ma potrzeby sprzedawania
tego w tej chwili.

Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial,2e pojawily siE pomysly, 2eby zadrenowat
korl.to Murawki na kolejnym odcinku od ul. Partyzant6w w kierunku ul. Browamej w celu
ustanowienia na tym zadrenowanym odcinku ci4gu rowerowo-pieszego. NaleZy pamiqtad, 2e to
nie jedyny problem. Na calym odcinku od ul. Partyzant6w do ul. G6mej niemal 90 oh to dziatrki
prlnvatne lub koryto Murawki. Cale korlto Murawki mielibydmy zadrenowa6? Burmistrz nie

Wobrala sobie uzyskania pozwolenia wodno-prawnego na tak4 znianE cieku wodnego. Na
dlugodci Parku 700 Lecia kiedy6 zadrenowano koryto Murawki, a radni wielokrotnie podnosili
bl4d, jaki zostal popelniony. Skutki tego zadrenowania do dzisiaj w takiej czy innej formie
odczuwamy. Nalezy pami9ta6, ze to se prywatne dzialki; czy Gming Jgdrzej6w sta6 na
wykonyrvanie ci4gu r6wnoleglego do ulicy Przypkowskiego, Zeby wlprowadzi6 ruch pieszy,
czy rowerowy? W chwili oddania obwodnicy na pewno zmntejszy sig ruch i trzeba mySled
o tym, ze pojawi4 sig propozycje zm\any zarzqdcy ulicy Przypkowskiego i przekazania tej drogi
gminie. Zostal przygotowany projekt uchwaly, a decyzja naleiry do radnych.

Radny Adam Czajor powiedzial,2e zadrenowanie, to byl jeden z pomysl6w; pomysl6w
moze byi wiele. Radny Czajor uwa2a, ze napisanie w uzasadnieniu, ze ta dzialka jest zbgdna dla
gminy jest niewlaSciwe. To jest subiektyqne odczucie kazdego. Dlaczego zarnykac sobie drogg?
Czy tak koniecznie potrzeba tych paru groszy za dzialkg w tej chwili? Sprzedr2 tego kawalka
zamknie perspektywQ i radny uwarza, ze jest to bez sensu i jest to dzialanie na szkodg.

WiEcej uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodniczqcy Rady PaweN Olszak odczytaL projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziElo udzial 20 radnych.
Rada Miejska w Jqdrzejowie powziEla uchwalg nr LXV/451/10 w sprawie przeznaczenia

do sprzedaZy nieruchomoSci komunalnej, nastgpuj4c4 ilo5ciq glos6w:
- 1 3

Przeciw - 4
Wstrzymalo sip - 3
fuchwala nr LXV /457110 w zalaczeniu do Drotokoh./.

Ad. 11.
Przewodniczqcy Rady Pawel Blaszkiewicz odczytal uzasadnienie do projektu uchwaiy.
Radny Robert Ikuk zapytal, czy po podjQciu tej uchwaly Burmistrz planuje na przyszly

rok budowE tam dr6g. Sq osoby zainteresowane budowq dom6w jednorodzinnych, a to
uwolniloby te tereny do budowy.

Burmistrz Marcin Piszczek uwa:Za, 2e przysz\y rok to za wczeSnie, Zeby m6wi6
o przejgciu caloSci pasa drogowego. Ta uchwala pozwoli zintensyfikowai rozmo\ry
z wlaicicielami dzialek, kt6re w miejscowym planie stanowi4 czg1t pasa drogowego, a gdzie do
tej pory nie ma zgody na przejecie nieruchomodci. W chwili obecnej uchwala pozwoli podjqi
rozmowy po to, Aeby przej46 docelowo caly pas drogowy. Wtedy bEdzie moZna m6wi6
o pzetargu na uzbrojenie i uruchomienie tego terenu pod inwestycj e.
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By6 mo2e zamysl sluszny, bo Jgdrzej6w sig kurczy i nie ma miejsc parkingowych, ale do
pozwolenia na budowg inwestor przynosi zgodg Burmistrza, Ze moze korzysta6 z parkingu
og6lnodostgpnego. Jest tu sprzeczno3i, bo plan m6wi co innego, Burmistrz dale zgodg,
a Starostwo jest zlym organem, bo odrzuca z powodu niezgodnodci z planem; Burmistrz jest
dobry, bo przeci e2 zgodg da\.
W projekcie uchwaly w teczce ,,Uwarunkowania":

} na str. 11 pisze, 2e gmina JEdrzej6w ma 77 miejscowodci, w tym 34 solectwa - solectw
jest 37 ,

F na str. 11 m6wi siq o liczbie ludnoSci wedlug stanu na 31 grudnia 2007 - dzisiaj jest
2010 - moZe tzeba bylo wstawi6 stan na 2009,

F na str. 17 jest naz;wa miejscowoSci Lqczryny - biuro planowania jest spoza terenu, moZe
nie zna6 miejscowo3ci, ale nazwa brzmi N,4czyn. Mamy nazwg miejscowo6ci Sud6w,
u nas jest Sud6l.

) na str. 21 jest mowa o Domu Dziecka w Mnichowie - w Mnichowie nie ma domu
dziecka, jest Dom Pomocy Spolecznej,

) na str. 38 jest wymienione zabytkowe gimnazjum przy ul. 1l Listopada, zabltkowe
budowle jak hotel na ul. Kr6tkiej, jako obiekt uZytecznoSci publicznej - nie wiadomo
o co chodzi,

F na str. 42 pisze, 2e zabttkory jest dom przy Placu Ko6ciuszki - bez numeru, nie
wiadomo o kt6ry chodzi,

F na str. 44 jest ulica Kieleckiego - nie ma u nas ulicy Kieleckiego,
) na str. 68 s4 wymienione ulice, drogi gminne i Pan Olszak pyta, czy s4 zgodne

z uchwal4. Obok tej samej nazwy sq oznaczenia 1, 2, 3. U nas nie ma takich ulic.
) na str. 71 jest podane, Ze istniej4 wodoci4gi w miejscowoSci Wggleniec, Potok Wielki,

Ignac6wka - przecie2 w innych miejscowoSciach teZ istniej4 wodoci4gi.
F na str. 72 jest podane, ze statystyka odno6nie wybudowanych sieci kanalizacyjnych

wedlug danych z 2006 - chyba 2e nie robione bylo nic od 2006 do 2010 i statystyka
zatzymala sig w 2006.

W dziale,,Kierunki":
} na str. 8 m6wi siq, ze w obszarze Natura 2000 jest Gaj - Rada podejmowala negatylvn4

uchwalg;jak sig to skoriczylo?
F na str. 22 m6wi siQ o potrzebach parkingowych, ze inwestor ma zapewnii na swojej

dzialce - txzeba to przemydled. Trzeba szukad miej sc parkingowych, ale czy nie
zablokujemy rozwoju?

F na str. 24 pisze Rutki przez,,t' i w punkcie 11 ,,Jablorum" - czy to pomylka?
} na str. 47 t2yva siq pojEcia ,,zalecane wskainiki zabudowy". Czgsto plan uzywa pojpcia

np.: ,,tercn osiedla Murawi ec - zalecana wysokoSi budynk6w 2 kondygnacje, lub do 12
metr6d'. Przychodzi inwestor po pozwolenie i chce 12,30. jest to zgodne z planem, czy
nie jest? ,,Zalecane" to nie sztywne.

Burmistrz Marcin Piszczek podzigkowal za uwagi i zapfal, czy te uwagi byly zglaszme
na komisjach.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odpowiedzial, 2e nie otwieraly sig materialy
na plycie - otworzyly sip wczoraj w nocy na innym komputerze i dopiero wczoraj przeczytal.

Radny Waclaw Kgdra zap14al, czy uwzglpdniono wszystkie Dwag| czy se sltuacje,
2enie uwzglgdniono i dlaczego nie uwzglgdniono. Szczeg6lnie radnemu chodzi o tereny
pomipdzy Partyzant6w, Jasionka, Glowackiego do obwodnicy. Byly sugestie, aby tam bylo
doouszczone budownictwo.

1 0
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"xH::;-i.y.a?,,:"'::;1p*"ffi 
.11,:#ffi {i1{f,ffi #iffi?,ffiifffi"*ffi 'T,',#x,'Jii;i*ri#;lh*:"-lrzvma.,abvloniezos,a,o

I
i

Radny Teodor Koi 
--*'rq zeuu'rurst z przepsami'

przypomnial,z. pyJ.o,*rii", 
pooztqkowai za wyiadnienia dotycz4ce reren6w lesnych. 

Gl6wna off ilt#:ilT;lJ"t"l:if 1od ^m iejsco wos.ie r'ai;o*u]" "" 
* I cGl6wna projekrantr" r.-i"lriiiffi l. *:"ffifi:wosciE Miqsowa

0"il#i]iu'tff;"1#j":::T.l.1"'obv,skradalwniosek-;hifi::" rvniosku' na co Pan
"^",Ii:r.Ti! 

Dariusz Trelirisk##j*i:Hnryntosek w terminie..

ffiJilii':Hffi '#li';ffi1Tf ,',i5trtfffi #liiffi:":tfii+il,il:i;T.'ni?oyry wnioski. Inrencj4 bylo. aby
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j-r
uchwala kienurek i zal
uchwala, 2e jest tyle 

"olo^'::.u.:^t""aja99 
w kierunku rozwoju miasta i smin' "cs ;l*F':: ffi J::i?ltr-ffq pomvik i' k 6re - j e;er i Ra;; #l: i ; f;3;';r.t:l;.:::

.i";r"ffi ffij::ff f."..:'^*;'iJ"z" oanosoie studium auzo *r,rorto* *",,il,i,*ffi :xff r;s*Tfi ,ri{y:tffi ili#fu jx".s##f i{t'djf ,
i;*i;*'Ii,u'twhx*:i:?[::ii-ffi 1Ttr;-"J'il#r;ii*J.ffi Hr.i',y.#
lby lerenl pr u noi,*.-poi1Xtffi iff ,? ['.:"tr ! ]r v n,ono"y":. =', i,"" 

"','ilg:nnffi ixf ii'r":'"'"''q"""si'";;;;ru*:r:;*r*,:*",,*,3it#
-r"*,Y#",11T;',i:T,:Tl l"gv Pawel olszak powiedzial, ze 

"r,"". uu.,, 

-r-"vv!re'a

s":+i:'2.i;::"'il;;";ii''I;1fl''i'"";':f':tffi *'t*#*lfr .?f #u.,,p.rni"niu,ir;;;;";#"%t: jt-#ft "ti#i"T'6::,?*j,A":tlt'i;,iUl;t'#,:I'iiry,#"rtLi';,f w warunkach',.;il;,;;

ffiliH'?"Li!,il,1'?;##j:'ti#""?;;#i7"i:i''#'il'..iHil'ii1:l;m.;;i'[:
;il:j.'#ffi;?T*'"?J;i*:l:iIT#j#"x#*:::1?:'"q!ff.":*"":{:::;tri
-J#ffiflt:1#fi'if Fff :"f ".ffi ,##i:['H:"ffi!o-ir'"r"eioi"'i
.r,.ff rr*!.l'.*;i:;ffi :d;*H:ff 3ii##f*::f #r[i;T:"##
fltf};lir.tstr#i#{i;ddrt[{ldir+i;lffi 1.,;l#
;*+*l.r*#:rfi ffiHl#dil:Hil';i.,,-f,':A:r!il:;:T#ii,:i#t;
$j!4,i',i\lr*:iffi'n'i1r**i"*"l.,iJJidr:flilT:tiTffi JiilT;i".Hffi ::
1.,:.1'& r:s,v.r,. ril"i",r.,,;il:,iffi,Tf:J#:."fftJ:lnione byry tvr.o'i., riuf" or,, nu

d::::*r*J"ii,':"fffi1'.i.,x".,1fl'.$:tr#Jq{ie':.'il:il"T'#.if l::l'H[#""il"'."ffi :xH'.x1"f-T,'#j*'r;$H[#$::$",#{*,, ,rjtiffi i:
"Ju:f*il'tril1F:xYr,$x'j#''"#,'.'-J#i:'xl"-'1rzvmat,abvroniezosraroo,.ro"Yi[l,,]il,l"'i.ffr". n"a"ir"'fi"';;"'il;;f:ffi^*lrrrr" r.,..n0,, 

-r.sny.r,
oo*" p.i.ri"i,ffi:;,:T:fl :olo2one pod miejscowoscr4 Miqsowa.Gl6wna projekrantr." 

""*i"lrijriffi'X#"rffi,Twosci4 
Miqsowa.

o"K#,11u'tff;"y 
iTi::T.l? :soov, sttaaai*nio;ffi ':hfi::o 

v'niosku' na co Pan
"^",Ii:r"TiI 

Dariusz Treliriskfi";;j*il"trvntosek w terminie..

;,""i!lii':Hil','-f,,1'im,"X,_l1tkn#i:iUi":lmd#:,ffi .,ni:z byly wnioski. Inrencjq bylo, abv
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w miar? mozliwosci uwzglednii wszystkie wnioski. pan Treliiski podejrzewa.2e ten wniosekwynikal z jakichS spotkari.
Radny Teodor Kot nowiedzial, zn sig z tym nie zgadza, bo w imieniu tej osoby samzlo2vl pisemnv vmiosek dotycz4cy grunt6w w okolicy miel!cowos"irurir"#'b;ilr;Lr"", ,upo{ozone na terenie Gminy Sobk6w i obecnie sq w zabudowie,;ii#;;;i"; 

*".,1 
t"r"ni"naszej gminy bQdzie wyl4czony zzabudowy.

Radny Grzegorz Kuimierz zapyali czy na terenach polozonych za b.,dynkami wzdlu2ci4g6w komunikacyjnych jest mozliwoi6 
'prowadzenia 

dzialalnoici. czy studium nieprzeszkodzi mieszkaricom, kt6rzy b gdq chci"ti riyU"J.*"J wiatraki.Gl6wha projektantka odpowiedziata, ze .;"si-ffi szczona rokarizacja i s4 wskazanezraczne obszaty. Na poludniu gminy jest w.kuzuna ,t 
"ri, 

* kt6..j ;;;; by;*t*n'] #u,ro*..Nie ma przeciwwskaza', co ao wiatakow, k;;k;;;;t" moZe postawi6 i s4 0ne o ponizejjakiejd mocy, i nie wymagai4 raportu. w studium nie ma zakazu Io karizacjifarm wiatrowych.

godrin]:t Ssof 
ioie 1 245 Przewodniczqcy Rady Pawel Blaszkiewicz oglosil przerwe trwaj 4c4 do

WiceprzewodniczEcy Rady pawel Olszak odczltal projekt uchwaly.Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziElo udzial 1g radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie nie-p_odjqla uchwaly w sprawie wyra2enia zgody na nabycieomoSci na rzecz Gminy Jgdrzelow:

- 3

-  1 3

ffi:?lilX*:;ffv 
Radv Marek Z vgan odcq.taL uzasadnienie do projektu uchwaly.

Y::.::::::9:_zacy 
Rady pawel olszak odczy.tal projekt uchwaty.uwag nte zgloszono.

W glosowaniu wziElo udzial 20 radnych.
Rada Miejska w JEdrze-iowie powzigla uchwalg nr LXy/454/10 w sprawie: przyznaniaz budzetu dla Ochotniczej Strazy pozamej * Sd;;1",;;stppuj4c4 iloSciq glos6w:_ 2 0

nr L){Y /453 / 10 w zalqczeniu do protokolu/.

0
LXY /454/10 w zal4czeniu do protokoh:./.

lTxrlT;ffi 1 
- adv Marek Zv ganodczvtal uzasadnienie do projetru uchwaly.

odnrczqcy Rady pawel Blaszkiewi cz odczytal projekt uchwaly.nie zgloszono,
rsowaniu wziqlo udzial 1g radhvch.

Ytuj:9 
w Jqdrzejowie powzigla uchwalE nr

,i 
cTiTi: Bogatynia porno"y finansowej

lEc4 ttosc14 glos6w:

LXY/455/10 w sprawie: udzielenia
zwtqzxrcJ z usuwaniem skutk6w

I J



-  1 8

Wrhzymalo siQ
- 0

A.d.17,

w LXy/456/10 w zalqczeniu doprotokoft"r,/.

ffifff5pg*$**n+****ffi'" ",ffi;'tg .A5:iT;3*Ir:--, **-ug =ffi ffi:

Przewodnicz-4cyn-iai,"p]1i1, 
"r""_, 

. 
--- 'rr! rrursso nle mozra'

$XX._*&;;;"r 
rawel Bla szkiewicz odczytal prqekt uchwaly.

;;,ij",^?:Tj, 
wziEto udz.iar r8 radnych.

o"o'..;J I #'8 ; :L,;'"-S'r1 sX ixatl.-11ffi *T.u.#yr, " r 0 w s prawi e zm ian

*,111f i:i"yeT;lJe#"-t",r.##r'1;,,2-,""''1rssJEznaldqsiEpieni4dzc
pr-,i[#t*u-Tffi -iil:il'r?xffi;.,g'd;;{t$''l;"l'*;
".'9#j jf,-?"il.?Fi;",Tiffi :ffi ,HxK,'i;;,*:r"#,H.-,,:u;

[ .*:Hf;X,*:Tl 
Radv Marek Zys anodczytal

f 
*--lfffipawerBraszkiewi",oo",*ffi'::;"_:;**uuchwarv

*,"-"ii,-.1"f:?l:{,fi:3;;i;frih*:i{{;;lr:1,T":,f,";fi1:,,y_.d;ff,.kresren aPu,eciw 
- l

Wshzymalo sie _ 
o

nt "niii i lhu, o r r,, o * .,tll4czeniu do protokolLr/.
Ad. 18.

Wjceprzewodniczqcy 
truwag nie zgloszono' 
(adY Marek zygan odczytal u:p"i'a"Jti"iiarv 
nuw"r nru szkiewicz odczvtatfi: r"r"*;rojekru 

uchwalv'



Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wzielo udzial l7 radnych.

. Rada Miejska w Je<
Tlyurv z d,nia 2e rirroou,il'?l#"..l"^].z]etl uchwale nr
deklaracjip.d"rk.;;i;';;;" i""' w sprawie okreslenia
La 

ppu;4c4 iloSciq glos6w:
Przeciw - 

';

Wstrzymalo siq _ 0/Uchwala nr LXy/45g/10 w zal4czeniu doprotokolu/.

..t:y!!tt!ro w sprawie zmiany
wzorOw formularzy informacji i

Ad. 19.

I s,p-d:fi:ff;iffi ;.jff , -t, 
i uchwalv nr XV ilu 1 1 7 / 0 7 .Rady.M i ej sk iej w Jedrzej owi e z d ni aieal".io*- 

"'- fi"ffi;lX^:tlawie 
zasad nabvcia' zbvpiza,L*iu.ioo;;"ti;:tilfl,ft i*;,*,j[f "ilI:,Z,iy;fX?'i;,,H1"#:ils;;i

Radny Stanislaw Hatys zwr6cil ,*"gE,,rl * i"A"okres pistnastv lat tj. od dnia 0r .04.20t 0 i"".il" s i.,ii;"ltrY_T Yi":'-l od g6ry pisze: ,,...naczy cho.lzi o 5 czy o 15 lat. 
u'4 J r'ur zutS roku". Radny prosi o wyjasnienie,

Naczelnik wojciech Abramowic z obiecar,ze wyjasni t€ sprawp do nastgpnej sesji.
Ad.20.

Informacja o oSwiadczeniach maj 4tkowych.Uwag nie zgloszono.

A.d.21..

- Rozpahzenie wynik6w DtzenrowA(t7n^^i ^-_^_ tt*rqd,""j;il;k"-;J';ffi:,J'ff iJj:il:j??rii"i"",*:"1ffi .ff Hn:i.*"li,y?*"j
Uwag nie zgloszono.

4d.22.

flzlecie zalecen pokontrolnych.
_ uwag nie zgloszono.
rnuda Miejska w Jgdrzejorvie w drodze grosowania przyjgta zalecenia pokontrorne:rv gtosowaniu wziqlo udzial 16 radnych. 

- -- r'-tJ

Ptzeciw -- 
-r r

Wstrzymalo sig 3

Ad.23.' 
fli:i,*,':i'#;ii:#:ii#i#3,il;ifr!##*i:,h.:#;k;tr#r;r,,::;:,:.",;::;,{#kffi f:#,{3:#t";?_x#,,1#,tr;"?";:#i,",;,f ":ff e:,{ff :tr:r;l:f ;n:,i:
l,'ffi]llil!,ll"j:n"ouo**vp.'vp.oi.til;il';"Jffi fi ";ii.,f #r'"'Xfi:ffi:l:

l )
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fila*mss+**'nt,*tgs*'.re,l*rup;yt+xrxmr:r'itr'"mr"*ritr##:i"i,#TT;!{f 
li

y,,gffi ffirg,,zg:r*rrw*irx-::;&::r"rsi;:;"r:,:i:r#;@rg.,Ttr[*1ff Jrffi*rr*,'i"ir*r*iri*,__
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fjl*,-'"*:**tnf ffi *#q*?ff?r;:xiTi;x".T:

p,,*-: _" 
"uur\tA, Z tym

";,:ly 
Marcin piszczek

uozrelone * r".d" pl-.J,o11e1. 
powiedzial, 2e na pozostale .

24. 
,-"-v!('rl' tnterpelacje odpowiedzi 

zostana

: ,ry;g:lffixl;::l;;,','il:'*f *,?#"H:i;ruj?ff ##W*.,ff U::*"j,"#:i:L
,,- Rudny Teodor Ko1 -, ,*,,|'ltu:*" 

dotvcz4ce oswiadczeri maietkowych.

*"*:#ti!{*ine*i:i+ff ,:"#nnr ffi i 6r.d.wiska

ii;;;;;r,
:Y::Y::!*"i":,*Te;frfi ;i;;;::;:la.,"u,,.,,1ires,,.kwes,iaki,ku

T:id:M
",iip"il#r!;f'fi':#;ff #,f *r':it{{!:{;f ::Fi#;:q;",;.in::"iffi {;x
#,: *:i:ffi * itf ;r;;i *," ; ^" ":; ::,"::, #:ffi

mru*ryg96ry6
*ffi:#'#I



ffit'*ne+n*atN;*,ro:;;;*r-ffi
[J:i: 

Janina Szreniawa zapytala-co io.+ -^ ,. 

--"- swDPuqatcza - w tym p.rrpuak,

flH*:x"deszczach*,"*"'illfl "i,i;,,",i:i,::1.1ff1?l,ri"i:i:H:t*=rltg
25.

i:xffiffi?l,}tllflE:fr# rr;flA:#: n"*"r Braszkiewicz o Bodzinis l 3 so

Borowska

Rady Miej

mgr P,


